
Er zijn een aantal redenen waarom ik me zorgen maak over de invoering van 5G

Gezondheid. 
Er wordt geen onderzoek gedaan naar de  gevolgen van de invoering van 5G op de 
volksgezondheid. Dit ondanks het feit dat er 250 wetenschappers waarschuwen voor de 
gevolgen van 5G.
Mijn vraag is waarom er geen onafhankelijk onderzoek naar de gevolgen voor de 
volksgezondheid komt.

CO2
5G straling wordt o.a. tegengehouden door het lover van bomen. Daarom zullen er veel 
bomen worden gekapt.
Bovendien verbruikt 5G 150% energie dan 4G. Ook de apparaten, smartphones etc. die op 5G 
aangesloten zijn verbruiken meer elektriciteit.

Dit alles zal de CO2 uitstoot verhogen. Waarom wordt dit nooit genoemd?

Democratie. 
Er zijn plannen, die mij nog steeds ongelooflijk voorkomen dat een gemeente of een burger 
niet meer het recht heeft om de plaatsing van een zendmast in de buurt te weigeren, maar zich 
neer moet leggen bij besluiten van Telecom bedrijven.

Privacy
Alle data die heen en weer gaan van apparaten naar internet kunnen gehacked worden. Er zijn 
veel manieren om die data te gelde te maken. Bovendien zijn er geen regels voor de bedrijven 
die daarover gaan. Nu al kan tractorfabrikant John Deere  op afstand een tractor buiten 
werking zetten als  die tractor bijvoorbeeld wordt gerepareerd door een reparateur van een 
ander bedrijf.  

Hoe kan het dat er zoveel macht in handen wordt gegeven van bedrijven, waar de overheid het 
laatste woord zou moeten hebben?

Milieu
Er zijn sterke aanwijzingen dat de straling van 5G problemen geeft bij trekvogels, bijen en 
andere insecten. Bovendien zijn er klachten dat koeien in de nabijheid van 5G zendmasten in 
paniek kunnen raken. Zolang niet door onafhankelijk onderzoek bewezen is dat 5G geen 
invloed heeft op dierlijk leven, moet hiermee rekening gehouden.

Economie
Het invoeren van 5G zal enorme investeringen vergen waarbij het niet zeker is of die zich 
zullen terugbetalen. 
Tot nu toe ziet het eruit dat vooral  telecombedrijven hiervan zullen profiteren.


